
omenja odstop velezaslužnega dosedaj-
nega predsednika g. profesorja Majcena, 
kateremu izreče občni zbor prisrčno za
hvalo za dosedajno vneto delovanje. Pr
ve težkoče so premostene, društvo pa še 
čakajo velike naloge, kakor n. pr. vpraša
nje sortimenta za bodoče trsne nasade 
itd. itd. 

Tajniško poročilo g. inž. Zupaniča orne 
nja, da se je vso delo društva dosedaj o
sredotočilo bolj na organizacijo vinograd 
ništva in sicer potom reklamnih prospek
tov in vabil. Društvo je tudi interveni
ralo pri oblasteh glede trgovskih pogodb, 
zaščitne carine, uvoza vina v Avstrijo i. 
t. d. Društvo šteje sedaj že 1376 članov. 

Vestno sestavljeno blagajniško poročilo 
izkazuje že premoženjski prirastek. 

Nato je poročal urednik »Naših goric«, 
g. ravnatelj Žmavc, o težkočah pri sesta
vi lista, ter je pohvalno omenjal veliko 
število sotrudnikov, tako da bi list lahko 
izhajal celo na 32 straneh. Ker imajo na
ši kmetski ljudje po zimi več časa za či
tanje, je predlagal, naj bi list v zimskih 
mesecih bil bolj obširen, nego poleti. To 
je bilo soglasno sprejeto. Na predlog g. 
župana Brenčiča se izvoli uredniški od
sek: dr. Leskovar, Bouvier, Zabavnik in 
Zidanšck. 

Predlogi glavnega odbora se soglasno 
sprejmejo: 1. Zvišanje članarine od 20 na 
30 Din. 2. Prihodnji občni zbor se vrši 
meseca maja v Krškem. 3. Vinarsko dru
štvo, podružnica Ptuj, naj priredi prihod 
nje leto zopet razstavo. 
Volitve načelstva so soglasno potrdile za 

načelnika: oblastnega odbornika g. Zu
paniča za I. podpredsednika: oblastnega 
referenta g. Zidanšeka; za II. podpred
sednika: g. Bajuka iz Dolenjskega; v od
bor pa so bili po daljši debati izvoljeni 
sledeči: Brenčič, Bouvier, Košar, Goriup, 
Rajh, Robič, Zabavnik, Zupanič, Spin
dler. 

Med predlogi članic so bili sprejeti sle
deči: glede oddaje cenejšega trsja iz dr
žavnih, oziroma oblastnih trsnic; proti 
točenju in sajenju šmarnice; naj bi Kme
tijska družba prirejala svoje občne zbore 
tudi na Štajerskem; o viničarskem redu, 
ki se naj prouči; glede cenejšega uvoza ga

Občni zbor vinarskega 
društva. 

se je vršil dne 26. t. m. ob 11. uri dopol
dne na vinarski in sadjarski šoli v Mari
boru. Navzočih je bilo okrog 50 delega
tov in vinogradnikov. Zborovanje je olvo 
ril podpredsednik g. svetnik Zidanšek, ki 



Hce; glede skupnega dela vseh kmetijs
kih društev v Jugoslaviji. 

Ok H dveh popoldne je predsednik g. 
Zupanič zaključil prav dobro uspeli ob
čni zbor. 


